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Právnická fakulta UK v Praze 18. 6. 2014 

Pracovní skupina pro prezentaci vůči uchazečům 

 

Zápis ze schůze skupiny 

konané dne 18. 6. 2014 

Přítomni: děkan Kuklík, M. Kuk, J. Formánek, V. Hatina 

Omluveni: prod. Beran, Mgr. Prouza, Dr. Hřebejk, R. Kamaleeva, M. Mazúr 

Program: 

I. aktualizace brožury pro uchazeče o studium; 

II. pořízení flash disků a tvorba jeho informačního obsahu pro studenty prvních ročníků; 

III. pořízení dalších propagačních předmětů; 

IV. plán prezentace fakulty na středních školách v příštím akademickém roce; 

V. zajištění oficiálních reprezentačních fotografií fakulty pro účely PR; 

VI. dotazník pro první ročníky ohledně významu činnosti Komise pro jejich rozhodnutí studia na 

fakultě; 

VII. stanovení příštího termínu schůze; 

VIII. (doplněno) tvorba grafické identity fakulty. 

 

Ad. I. 

Skupina při aktualizaci brožury vyjde z usnesení o přijímacím řízení pro příští akademický rok. Dle 

tohoto usnesení budou aktualizovány jak brožura, tak letáček k přijímacímu řízení. Děkan přislíbil 

dodat nové „úvodní slovo“ nejpozději do příští schůze. Studentská část skupiny si práci na brožuře 

ještě rozdělí. 

Ad. II. 

Bylo objednáno 800 kusů flash disků o velikosti 4 GB a dodány budou v průběhu srpna. Po 

kompletaci obsahu bude vedoucímu počítačového oddělení ing. Potěšilovi vše předáno spolu 

s pověřením zajistit nahrání obsahu na flashky. Předpokládá se především využití obsluh počítačových 

učeben. Deadline pro kompletaci veškerého obsahu byl stanoven na 10. září s tím, že konečný souhlas 

s obsahem vysloví prod. Beran z důvodu nepřítomnosti děkana v daném termínu.  
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Ad. III. 

Setrváno na záměru pořízení bloků a dalšího propagačního předmětu. J. Formánek předloží do 10. září 

kompletní a ucelený návrh pro provedení objednávky. 

Ad. IV. 

V. Hatina představil současnou situaci ohledně tohoto záměru. Členové studentské kurie 

akademického senátu neprojevili zájem o zapojení se do tohoto projektu. Byl konstatován zájem 

Dr. Falady a Vokouna o zapojení se do projektu a osobní prezentaci spolu se studentem fakulty. 

Panem děkanem byla navrhnuta možnost zapojit studenty z předmětu „Výuka práva na středních 

školách“ vedeným Dr. Urbanem. Očekávaný termín uskutečňování prezentací je přelom října a 

listopadu. 

Ad. V. 

M. Kuk představil konkrétnější podobu projektu. Plánovaný termín spuštění projektu je stanoven na 

1.  října, přičemž nejpozději do konce září je třeba oslovit případné partnery a zřídit internetové 

stránky projektu. Představeno bylo též několik možných názvů soutěže, z nich ještě bude vybrána 

definitivní verze. J. Formánek přislíbil zkontaktování kolegy se zkušenostmi a kontakty ve 

fotografické branži za účelem získání tipu na případného fotografa coby člena hodnotící komise. 

M. Kuk přislíbit vytvoření internetových stránek. Otázka partnerů bude v průběhu léta řešena 

individuálně na základě případných kontaktů, kterými komise disponuje.  

Ad. VI. 

Dotazník bude přijatým uchazečům distribuován spolu s obálkou obsahující podstatné dokumenty. 

Jejich vyplnění zajistí studijní oddělení v průběhu zápisu studentů. Dotazníky budou následně 

vyhodnoceny studentskou částí skupiny nejpozději do příští schůze.  

Ad. VII. 

Termín příští schůze nebyl pevně stanoven. Pan děkan po domluvě s prod. Beranem navrhne termín 

v první polovině září.  

Ad. VIII. 

Diskuse ohledně vytvoření „nové“ grafické identity fakulty byly odloženy na podzim tohoto roku, kdy 

by již mělo být známo stanovisko univerzity ohledně případného sjednocování grafiky v rámci celé 

fakulty. 

 

Zapsal: M. Kuk 


